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Vidím to jen já?
Vložil Eva - 03/11/2023 06:17
_____________________________________

Přeji všem, pěkný den..seděla jsem u večerky, kam chodím každý den. Schází se tam opravdu dost lidí
Alkoholici, bezdomovci... Jsem taky alkoholička takže posedávám s nimi. Když jsem se rozhlédla kolem
sebe všimla jsem si že celá ta parta, každý člověk měl vážně špatný zdravotní stav. Jako jsou, střevní,
žaludeční potíže,rychlý úbytek váhy apd. Všichni máme vážně těžký průběh. Sedíme naproti sobě a
trnem hrůzou co se to děje.. Napadlo mě, jestli není právě otrávený ten alkoho. Úmyslně, aby se prostě
zbavili nás nepoužitelných, alkoholiků a sociálně slabšíš lidí..    :side:.. Zkuste se schválně podívat kolem
sebe jestli to vidím taky..

============================================================================

Re: Vidím to jen já?
Vložil Pan HO - 04/11/2023 10:13
_____________________________________

Jako jestli je to vtip tak dobrý :) 

Jinak tedy nepiju někdy od února a všechny ty střevní problémy zmizly dokonce zmizly i hádky s
manželkou a vše se tak nějak zlepšilo. 

Takže jestli je tam jed tak musí být nějaký psychoaktivní, ale jestli Vám to nikdo neřekl, tak na ten jed je
volně dostupně antidotum, které má každý doma - abstinence  B)

============================================================================

Re: Vidím to jen já?
Vložil Eva - 05/11/2023 06:14
_____________________________________

Blbě jsem to napsala myslela jsem tím jedem hlavě chemii kterou dnes nahrazují všelijaké suroviny..
Nenašla jsem tu možnost upravit příspěvek

============================================================================

Re: Vidím to jen já?
Vložil Pan HO - 05/11/2023 16:06
_____________________________________

No nevím , tvůj příspěvek byl jako , že posedáváš spolu s ostatníma lidma co pijí a vidíš jak je to ničí.... 

Prostě jsi v sociální skupině, která má obecně špatný životní styl a ten se odráží. 

Ve 20 je chlastat několikrát týdně sranda a tělo se z toho rychle dostane, ale jak narůstá věk tak se to
všechno zhoršuje.  

Já pozoruju své kamarády s kterýma jsem chlastal ve 20-30, že teď když nám je 40+ jim naskakují různé
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civilizační choroby , tu vysoký tlak, tu cholesterol, cukrovka atd.. 

Jinak myslím co se týká stravy, tak jde o to si vybírat kvalitní suroviny, nejíst stále ve fast foodech atd... 

PS. Jinak pod příspěvkem máš červené tlačítko upravit.

============================================================================

Re: Vidím to jen já?
Vložil Rachel - 15/11/2023 06:50
_____________________________________

Ano v alkoholu je jed a je to alkohol  :laugh: A pokud neumí člověk pít kontrolovaně, jediný lék je
opravdu abstinence. Jinak ho čeká co popisujete. Postupný rozklad. Vidím to všude..

============================================================================

Re: Vidím to jen já?
Vložil Viktorie - 04/12/2023 17:12
_____________________________________

Ahoj, 
Jed už je jen ten alkohol, to zřejmě víš ne ? Jestli je tam nějak é např.barvivo atd.si přečti na zadní
straně flašky, procenta alkoholu ve flašce to je ten JED co tē ničí. Tak už chápeš co ti chci tímto napsat
?

============================================================================
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